
Across Taiwan, 
Morrison 

Academy has reopened their 
doors and classes are in full 
swing. You’ll find the halls 
bustling with students, 
new and returning, as they 
find their classrooms, 
decorate their lockers, 
and get accustomed to 
new schedules. As part of 

the beginning of the year 
traditions, each campus picks a relevant 

theme to encourage and teach their students about an aspect of faith. 
This theme is explored during classes and chapel for the rest of the year.

Morrison Academy Taipei (MAT) took inspiration from their almost 
finished buildings in nearby Linkou. Their theme is “Under Construction,” 

which alludes to their new campus but also to a process of spiritual growth: 
sanctification. “We are like clay in His hands, and if we let Him, He can create us 
into the vessel of honor He wants us to be,” wrote Principal Susanna Myburgh in 
her welcome letter. Chaplain Nelson Leung added, “Understanding that we are 
still in progress helps us to thank God for His work and trust God in His timing. 
Additionally, it reminds us to be kind and gracious toward others, who are also 
undergoing the same process.” MAT’s verse for the year is Isaiah 64:8, “And yet, 
O Lord, You are our Father. We are the clay and You are the Potter. We are all 
formed by Your hand.”  

Morrison Academy Taichung (MAC) and Morrison Academy 
Chiayi (MACY) chose “Rooted” for their theme. Paul writes in Colossians 

2:6-7, “So then, just as you received Christ Jesus as Lord, continue to live your 
lives in Him, rooted and built up in Him, strengthened in the faith as you were 
taught, and overflowing with thankfulness.” During the first assembly of the 
year, high school principal Doug Bradburn challenged students to develop true 
friends. Students who are rooted in Christ’s love are able to reach out to others 
and develop deep friendships stemming from that love. In his welcome letter, 
Principal Scott Finch reminded the elementary and middle school students that 
the educational journey is always about more than knowledge and that, “We 
pray that our students flourish as they grow increasingly rooted in God and His 
Word.”

Morrison Academy Kaohsiung’s (MAK) theme this year is “Gratitude.” 
In the midst of a busy school year, it’s easy to forget the gifts that surround 

us and sometimes we even begin to think we’re entitled to those things. Principal 
Julie Heinsman was partly inspired by Dr. David Steindl-Rast, who has devoted 
his life to studying gratitude, and who reminds us that we have many unearned 
gifts that we never think about. “The Bible 
tells us to rejoice always and give thanks 
in everything. What a great gift to our 
students and ourselves if we can become 
people who have a habit of gratitude. It 
can improve our own lives and the lives 
of others,” said Principal Heinsman. 
MAK’s verse for the year is Philippians 
4:4, “Rejoice in the Lord always, and 
again I say, rejoice!” 
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This Year’s 
             Campus Themes!

在馬禮遜學校各校區，大門已重新
開啟，課程也全面展開。您會發

現學生們熙熙攘攘地走在校園走廊，新舊
生們找到了他們的教室、開始裝飾他們的
個人置物櫃、也試著習慣新的日程表。開
學的傳統是每個校區都會選一個相關的信
仰主題來鼓勵和教導學生，全學年不論在
課堂中或崇拜時間，都會討論這個主題。

馬
禮遜台北校區（MAT）從即將完工的
林口新校地汲取了靈感，把主題設為「

施工中」（Under Construction)，這不但意
指他們的新校舍，也指出屬靈成長的歷程—
「成聖之路」。校長Susanna Myburgh在她的
歡迎信中說道：「我們就像神手中的泥土，
如果我們願意被祂使用，祂可以使我們成為
榮耀的器皿。」校牧Nelson Leung也補充說：
「明白『我們還在這條道路上學習』 ， 有助
我們感謝上帝和祂所做的一切，並信靠神的時
間。此外也提醒我們要善待他人，因為他們也
和我們一樣，經歷相同的過程。」台北校區的年度聖經經文是以賽亞
書64:8：「耶和華啊！現在祢仍是我們的父！我們是泥，祢是窰匠；
我們都是你手的工作。」

馬
禮遜台中校區
（MAC）和馬禮遜嘉義校區

（MACY）選了「扎根」(Rooted）為年度主題。使
徒保羅在歌羅西書2:6-7寫道：「你們既然接受了主基督耶
穌，就當遵祂而行，在祂裡面生根建造，信心堅固，正如你
們所領的教訓，感謝的心也更增長了。」今年第一次學生集
會中，高中校長Doug Bradburn挑戰學生深交摯友，植根於
基督之愛的學生們能走進人群，而且由於基督的愛，能與他
們建立深厚友誼。在校長Scott Finch的歡迎信中也提醒國中
小學生，求學的旅程不僅限於知識，「我們為學生能竭力
地扎根於上帝和祂的話語禱告。」

馬
禮遜高雄校區（MAK）今年的年度主題為「謝恩」
(Gratitude）。在繁忙的學年中，我們很容易忘記圍

繞在我們週遭的恩典，或甚至開始把這些恩典視為理所當
然，校長Julie Heinsman的部分靈感來自於David Steindl-
Rast博士，他畢生致力於研究謝恩，並提醒我們，有
許多我們從未想過的恩典都是平白得來的。校長Julie 

Heinsman說：「聖經告訴我們要常常喜樂並為所有事謝
恩。如果我們能夠養成習慣時時謝恩，這對我們的學生和我們自

己來說是多麼美好的禮物!它可以提升我們自己與他人的生活。」高
雄校區的年度聖經經文是腓立比書4:4：「你們要靠主常常喜樂。我
再說，你們要喜樂。」
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一
所
學
校
 

  
  
 四

個
校
區



o

馬
禮
遜
美
國
學
校
在
台
灣
的
國
際
學

校
中
是
特
別
的
，
不
同
之
處
在
於

其
歷
史
以
及
獨
特
的
基
督
教
使
命
。
然
而
，

馬
禮
遜
學
校
另
一
個
與
眾
不
同
的
特
色
是
它

的
多
校
區
模
式
。
馬
禮
遜
學
校
最
早
於
19
52

年
在
台
中
成
立
，
之
後
曾
在
台
灣
各
地
設
立

了
多
個
校
區
，
包
括
台
北
（

19
67
）
、
嘉
義

（
19

68
）
、
台
東
（

19
71
）
和
高
雄

（
19

74
）
，
這
種
多
校
區
模
式
與
馬
禮
遜
學

校
的
設
立
目
的
是
密
不
可
分
的
：

「
馬
禮
遜
學
校
設
立
的
目

的
是
藉
著
提
供
全
台
灣
基

督
教
宣
教
士
子
女
的
教
育

需
求
，
來
榮
耀
上
帝
。
」

	
一
直
以
來
，
馬
禮
遜
學
校
不
停
尋
求

與
基
督
教
宣
教
機
構
合
作
，
在
台
灣
分
享
耶

穌
基
督
來
到
世
上
的
好
消
息
。
不
僅
透
過
教

導
宣
教
士
子
女
，
同
時
也
為
選
擇
就
讀
馬
禮

遜
學
校
的
非
宣
教
士
子
女
提
供
教
育
，
分
享

上
帝
的
愛
。

	
在
四
個
不
同
城
市
的
四
個
校
區
要
完

成
相
同
的
教
育
任
務
並
非
易
事
。
我
們
的
教

職
員
每
年
會
進
行
三
次
面
對
面
的
研
習
，
討

論
和
統
整
課
程
內
容
、
掌
握
最
新
的
教
育
研

究
資
訊
、
並
確
保
我
們
都
聚
焦
在
單
一
的
教

育
願
景
上
。
今
年
所
有
馬
禮
遜
校
區
開
始
實

施
新
的
日
程
表
，
讓
所
有
教
師
能
在
固
定
的

時
間
，
透
過
線
上
視
訊
會
議
一
起
討
論
規
劃

課
程
。

	
這
些
努
力
並
非
徒
勞
; 
益
處
遠
大
於

挑
戰
。
首
先
，
馬
禮
遜
學
校
在
支
援
服
務
辦

公
室
團
隊
的
指
導
協
助
下
共
享
資
源
，
得

以
運
作
為
一
所
總
數
達

95
0多

名
學
生
的
學

校
。
例
如
：
每
個
校
區
都
從
大
規
模
的
設
備

升
級
中
受
益
，
這
在
較
小
的
獨
立
校
區
是
不

可
能
實
現
的
。

	
馬
禮
遜
學
校
的

學
生
也
從
每
年
校

區
間
的
活
動
受
益
，
如
「
C3
營
會
」
(C

3 
C

on
fe

re
nc

e)
、
「
國
中
節
慶
」
(M

id
dl

e 
Sc

ho
ol

 F
es

tiv
al
）
與
「
畢
業
生
適
應
新
生
活

營
會
」
(S

en
io

r T
ra

ns
iti

on
 R

et
re

at
)。

多
年

來
，
馬
禮
遜
學
校
的
國
高
中
生
也
參
與
校
區

間
的
體
育
運
動
交
流
，
不
僅
在
運
動
技
能
方

面
有
所
提
升
，
也
更
了
解
馬
禮
遜
學
校
的
運

動
文
化
。

	
或
許
馬
禮
遜
學

校
最
重
要
的
特
點

是
：
各
校
區
之
間
的
合
作
激
盪
出
許
多
創
新

的
想
法
，
最
終
促
進
了
學
生
的
學
習
。
雖
然

是
一
所
學
校
，
但
每
個
校
區
都
保
有
獨
一
無

二
的
特
質
，
也
在
嘗
試
新
課
程
方
案
時
扮
演

重
要
的
角
色
，
例
如
：
「
輔
導
諮
詢
計
劃
」

（
A

dv
iso

ry
）
、
「
體
驗
式
學
習
計
劃
」

（
ex

pe
rie

nt
ia

l l
ea

rn
in

g 
pr

og
ra

m
s）

、
「
自
造
者
空
間
」
（

m
ak

er
sp

ac
es
）
、
「
總

整
計
畫
」
（

C
ap

st
on

e 
pr

oj
ec

ts
）
等
，
這
些

都
是
從
特
定
校
區
小
規
模
開
始
做
起
，
之
後

再
擴
展
到
其
他
校
區
。
每
個
校
區
都
是
創
意

的
孕
育
所
，
未
來
不
管
在
體
育
或
藝
術
等
領

域
，
都
可
能
有
新
的
合
作
方
案
。

	
馬
禮
遜
學
校
之

成
長
能
富
有
創
意
卻

仍
不
失
焦
的
原
因
是
各
校
區
的
多
樣
性
和
其

設
立
目
的
的
統
一
性
。
來
自
不
同
校
區
的
活

力
使
馬
禮
遜
學
校
能
將
其
提
供
全
台
灣
基
督

教
宣
教
士
子
女
的
教
育
需
求
的
設
立
目
的
和

願
景
聯
結
起
來
，
讓
所
有
學
生
都
能
主
動
且

有
效
地
為
基
督
影
響
世
界
 !
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Thank you to all who contributed to make this newsletter possible.感謝
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Have you visited the official Morrison Academy websites yet? Check out our “Parent” page, 
which is curated with resources to help you stay informed about your child’s activities. 

You’ll find school schedules for every grade level. You can also connect to our social media pages 
(Facebook, Instagram, etc) and calendars, where you’ll find information about sports tournaments, 
holidays, and other school-wide events. These often include fun photos and videos of school activities, so 
be on the lookout for your child! 
 
Curious about your child’s grades or homework assignments? Links for all Morrison grading handbook and 
homework pages are included under the “Parent” page. Additionally, you can connect to the school library 
and other educational resources. We also include school closure announcements on this page, in the event of a 
typhoon or other emergency. 
 
For information about specific courses, check out the “Academics” page.  For questions about admissions, 
including tuition and policies, look at the resources on the “Admissions” page. 

We update our website regularly, so don’t miss out on this important resource.

Photos work powerfully to bring to mind memories of people, places, 
and events of the past. And we’re working hard to preserve similar 

such precious Morrison history using modern technology. In that process, we’re 
discovering long-lost photo albums, brushing off old yearbooks, digitizing old 
videos and slides, and enjoying the virtual walk down memory lane. More 
importantly, we think you’ll enjoy these too! So we’re pleased to announce that in 
the coming months we’ll be releasing this abundance of Morrison-related historical 
photos, videos, and documents that most of you have likely never seen. We hope 
they will be a small reminder that people are what have made Morrison Academy 
what it is today by the grace and provision of God.
 
Links will be available in future publications like this and also via the official 
Morrison Academy Facebook page. 

Morrison Academy Historical Archives

Morrison Academy Websites

Miriam Faust, a housemother, reading to a group of Morrison boys, 1958 

(sample slide from the Morrison Academy Historical Archives)


照片可以強而有力地使人聯想到過去的人、事、物，而我們也

正努力的使用現代科技保留珍貴的馬禮遜校史資料。在整理
的過程中，我們發現了被遺忘已久的相簿、撢淨了老舊的年鑑、將
舊影片和幻燈片數位化、並且享受這虛擬的記憶迴廊。更重要的

是，我們相信您也會喜歡！因此，我們很高興宣布接下來幾個月，我們
將公開您可能從未見過的許多與馬禮遜學校相關的歷史照片、影片和文件。我們希望這項活

動能夠提醒大家，馬禮遜學校能有今天的樣貌，是因為過去多人的努力以及神的恩典和供應。

網路連結將刊登於未來的出版刊物 (如: The Torch) 或馬禮遜學校官方臉書。

您是否瀏覽過馬禮遜學校的官網呢？其中的「家長專區」（Parents）提供了許多資訊，幫
助您隨時瞭解孩子的活動以及每個年級的日程表。您也可以瀏覽我們的社群網站（臉

書、Instagram 等）與學校行事曆，提供有關各種運動錦標賽的日期、放假日以及其他學校訊
息，同時也可以看到學校活動豐富又有趣的照片和影片，您的孩子可能在其中！

您想知道孩子的成績或家庭作業嗎？馬禮遜學校的評分手冊與家庭作業的連結都可以在
官網的「家長專區」（Parents）找到。此外，您還可以連結到學校圖書館和其他教育相
關資源。如遇到颱風或其他緊急事件時，我們也會在此公佈停課訊息。

如想了解某特定科目的資訊，請點選「學術專區」（Academics）。有關入學相關問
題，包含學費與學校政策，請點選「入學服務」（Admissions）。

我們會定期更新網站內容，請隨時查閱。

馬禮遜學校官網

馬禮遜學校歷史紀錄

宿舍媽媽 Miriam Faust 讀書給一群馬禮遜學校男孩聽，1958年

(取自馬禮遜學校歷史紀錄)
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